
V Zwyczajne Posiedzenie Rady Doktorantów  

Politechniki Warszawskiej 

2 czerwca 2022 roku 

 

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie kworum,  

2. Powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

3. Przyjęcie porządku obrad, 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń, 

5. Informacje bieżące, 

6. Głosowanie w sprawie Mobility PW,  

7. Zatwierdzenie Regulaminu Szkoły Doktorskiej, 

8. Wolne wnioski, 

9. Zamknięcie posiedzenia 

 

Ad 1.   

Przewodniczący RDPW, Krystian Jędrzejczak powitał wszystkich członków posiedzenia. Następnie 

sprawdził listę obecności i potwierdził kworum do przeprowadzenia głosowania.   

 

Na posiedzeniu uprawnieni do głosowania byli: 

1. Bernard Kurowski 

2. Anna Podkowa 

3. Beata Skowrońska 

4. Grzegorz Bajor 

5. Vadim Szejko 

6. Maciej Zams 

7. Marta Pajerczak 

8. Krystian Jędrzejczak 

9. Anna Szymczyk 

10. Anna Podkowa 

11. Karol Buholc 

12. Anna Szalwa 

13. Anna Jachimowicz 

14. Artur Mościcki 

 

Ad 2.  

Wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie:   

Anna Jachimowicz 

Anna Podkowa 

Artur Mościcki 

 

Ad 3. 

Przewodniczący RDPW przedstawił porządek obrad, który wcześniej został przesłany w agendzie 

posiedzenia. Porządek obrad został przyjęty.  



 

Ad 4.  

Przewodniczący RDPW, Krystian Jędrzejczak zapytał czy są jakieś uwagi do protokołów. 

Zaproponowane poprawki zostały naniesione do protokołów.  

Komisja skrutacyjna przeprowadziła głosowane nr 1 w sprawie przyjęcia protokołów z posiedzeń: XI 

Posiedzenia Zwyczajnego kadencji 2021; I Posiedzenia Zwyczajnego kadencji 2022; II Posiedzenia 

Zwyczajnego kadencji 2022; III Posiedzenie Zwyczajnego kadencji 2022. Głosowanie odbyło się 

poprzez podniesienie dłoni.  

 

Uprawnionych do głosowania było 14 osoby.  

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 12 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 2.  

 

Tym samym protokoły z posiedzeń: : XI Posiedzenia Zwyczajnego kadencji 2021; I Posiedzenia 

Zwyczajnego kadencji 2022; II Posiedzenia Zwyczajnego kadencji 2022; III Posiedzenie Zwyczajnego 

kadencji 2022 zostały przyjęte.  

 

Ad 5.  

Omówiony został projektu zarządzania stanem zagrożenia epidemiologicznego. Przewodniczący 

RDPW, Krystian Jędrzejczak zapowiedział, że odniesie się do uwag i przeszedł do kolejnej informacji 

– Balu Młodego Naukowca. 

Rozpoczęto pierwsze prace zespołu zajmującego się organizacją Balu Młodego Naukowca, w które 

zostali zaangażowani Doktoranci, Młodzi Naukowcy, Asystenci i RKN. Działaniom przewodniczy 

Anna Jachimowicz jako Koordynatorka Projektu. Bal organizowany jest na 350-500 osób. Odbyło 

spotkanie informacyjne, w którym uczestniczyło 14 osób i odbyło się jedno szkolenie wewnętrzne.  

Wstępna data balu – 29.10.2022. 

Przewodniczący RDPW zachęcił i zaprosił wszystkie inne, chętne osoby do zaangażowania się w 

prace zespołu. 

Osoby, które podjęły się organizacji Balu z grona Doktorantów to: 

1. Sylwia Adach 

2. Adrian Kopytowski 

3. Marta Pajerczak 

4. Joanna Konopka 

5. Krystian Jędrzejczak  

6. Maciej Zams 

7. Mikołaj Płachta 

8. Mateusz Bartosiewicz 

9. Anna Szalwa 

 

Wśród organizatorów Balu są jeszcze 3 osoby z RKNu i 1 osoba z SSPW. RDPW poszukuje  osób na 

stanowiskach asystentów/ młodych adiunktów, które chciałyby się zaangażować w prace przy tym 

wydarzeniu. 

Ad 6.  



Przewodniczący RDPW, Krystian Jędrzejczak przeszedł do dokumentu Mobility PW. Dokument został 

przesłany do doktorantów w momencie zaproszenia na posiedzenie. Po dyskusji nad zaprezentowanym 

dokumentem, Krystian Jędrzejczak poprosił Komisję Skrutacyjna o przeprowadzenie głosowania.  

 

Anna Podkowa zaprosiła do głosowania nr 2 w sprawie pozytywnego zaopiniowania programu 

Mobility PW. Głosowanie odbyło się przez podniesienie dłoni. 

 

Uprawnionych do głosowania było 14 osoby.  

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 13 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 1  

 

Tym samym program Mobility PW został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Ad 7.  

Krystian Jędrzejczak rozpoczął dyskusje nad regulaminem Szkoły Doktorskiej.  Poprosił o uwagi do 

dokumentu. Dyskusja RDPW dotyczyła § 13 oraz § 14. Maciej Zams zwrócił uwagę na to, że promotor 

nie jest stroną. Za zapewnienie środków odpowiedzialna jest jednostka. Jeżeli jednostka nie ma 

funduszy to może informować promotora i doktoranta z rekomendacją zmiany IPB albo zawnioskować 

o dodatkowe fundusze do Rektora. Głos zabrał Artur Mościcki, który wyraził swoją opinię dotyczącą 

tego, że promotor jest stroną. To z Promotorem jest ustalany IPB i w przypadku, kiedy nie jest on 

możliwy do zrealizowania z powodu braku środków to Promotor powinien zawnioskować o 

dofinansowanie. Następnie głos zabrał Adrian Kopytowski, który podkreślił, że zapisy zawarte w 

powyższych punktach są wynikiem kompromisu. Poprzedni zapis bezpośrednio wskazywał 

zapewnienie finansowania jako obowiązek promotora czy Wydziału. Niestety taki zapis nie mógł 

pozostać. W związku z tym obecny zapis jest kompromisem wszystkich środowisk.  

Ustalono, że wszystkie wątpliwości zostaną spisane, by moc je wykorzystać w przyszłości po 

ewaluacji aktualnego rozwiązania. 

 

Krystian Jędrzejczak poprosił Komisję Skrutacyjna o przeprowadzenie głosowania.  

 

Anna Podkowa zaprosiła do głosowania nr 3 w sprawie pozytywnego zaopiniowania Regulaminu 

Szkoły Doktorskiej PW. Głosowanie odbyło się przez podniesienie dłoni. 

 

Uprawnionych do głosowania było 14 osoby.  

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 13 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 1  

 



Tym samym Regulamin Szkoły Doktorskiej został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad 8.  

⎯ Zarząd RDPW organizuje 7.07 o 19:15 wyjście na kręgle. Informacja również zostanie 

przesłana mailowo.  

⎯ Na jesieni planowane jest posiedzenie wyjazdowe, które miałoby się odbyć nad morzem 

⎯ Jest organizowana szkoła letnia w CEZAMAT 12-16.09. Jest miejsce na 25 Doktorantów. 

Główne tematy to Fotonika i Bioinżynieria. 

⎯ Krystian Jędrzejczak zapowiedział, że na przełomie czerwca/lipca odbędzie się kolejne 

posiedzenie w związku z dwoma tematami: przegłosowaniem budżetu RDPW, zmianą 

Komisarza Wyborczego w związku z wygaśnięciem u niego statusu doktoranta.  

⎯ Krystian Jędrzejczak przypomniał również, że na stronie RDPW jest formularz do zgłaszania 

nieprawidłowości.  

⎯ Krystian Jędrzejczak zaprosił zainteresowana osoby do prac nad nowym Regulaminem Rady 

Doktorantów Samorządu.  

⎯ W ramach dyskusji dotyczącej przedłużeń Adrian Kopytowski przypomniał, że w tym 

momencie doktoranci są w trzech trybach: I tryb- nowy; studia doktoranckie, które otworzyły 

się przed 2019 rokiem i powinny się zamknąć do 2022 roku, ale przedłużone do 2023 roku; 

osoby które się nie otworzyły do 2019 roku maja koniec do 2023 roku. 

 

Ad 9.  

 

Przewodniczący RDPW, Krystian Jędrzejczak zamknął V Zwyczajne Posiedzenie Rady Doktorantów 

Politechniki Warszawskiej.  

 


